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PROTOKÓŁ  
z obrad XVII Sesji Rady Gminy Sorkwity 

z dnia  14 maja 2020r.  
  
Początek posiedzenia godz.900. 
Zakończenie obrad godz.940 
Obecnych radnych 15 
Podjęto uchwały od  Nr XVII/119/2020 do Nr XVII/127/2020                                                         
 
 

Porządek posiedzenia. 
 
 

Dot. pkt. 1  Otwarcie sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  otworzyła XVII sesję Rady Gminy Sorkwity.                                 
Ustawowy skład Rady Gminy Sorkwity wynosi 15 radnych. Stwierdziła, że w sesji uczestniczy                                          
15 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Przywitała Wójta Józefa Maciejewskiego, Panią Sekretarz, Panią Skarbnik oraz pracowników urzędu. 
 
Dot. pkt.2   Zgłaszanie wniosków o zmianę w porządku obrad. 
 
 Przewodnicząca Rady Mariola Plichta – odczytała porządek obrad dzisiejszej sesji i prosiła                                
o zgłaszanie wniosków w porządku obrad.  

1. Otwarcie sesji i ogłoszenie porządku obrad. 
2. Zgłaszanie wniosków o zmianę w porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XVI  sesji.  
4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany budżetu Gminy Sorkwity na 2020r. uchwalonego uchwałą Nr XIV/99/2019 z dnia                          
20 grudnia 2019r. 

b) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miejscowości Kozłowo, gmina Sorkwity.  

c) wyrażenia zgody na sprzedaż zabudowanej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sorkwity oraz 
określenie wysokości bonifikaty od ustalonej ceny sprzedaży.  

d) zmiany uchwały nr IX/64/2019 Rady Gminy Sorkwity z dnia 28 czerwca 2019r w sprawie wyrażenia 
zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu w obrębie Zyndaki. 

e) zmiany uchwały nr IX/65/2019 Rady Gminy Sorkwity z dnia 28 czerwca 2019r w sprawie wyrażenia 
zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu w obrębie Zyndaki. 

f) wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu w obrębie Rybno. 
g) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 
h) Przyjęcia do realizacji projektu: Rodzina Razem!, opracowanego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata2014-2020 współfinansowanego ze 
środków Europejskiego Funduszu Społecznego, Oś priorytetowa RPWM.11.00.00-Włączenie 
społeczne, Działanie RPWM.11.02.00 – Ułatwianie dostępu do przystępnych cenowo, trwałych oraz 
wysokiej jakości usług, w tym opieki zdrowotnej i usług socjalnych świadczonych w interesie ogólnym, 
Poddziałanie RPWM.11.02.03- Ułatwianie dostępu do usług społecznych, w tym integracja ze 
środowiskiem lokalnym. 

i) ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, schronisku dla osób 
bezdomnych oraz schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi.  

5. Zamknięcie sesji. 
 
Dot. pkt. 3   Przyjęcie protokołu z XVI sesji  
 
 Przewodnicząca Rady Mariola Plichta - prosiła o zgłaszanie uwag do protokołu.  Poinformowała, że protokół jest 
dostępny w Biurze Rady. Ponadto protokoły z sesji znajdują się  na stronie BIP Gminy Sorkwity.                                    
 
 
Radna Maria Gałązka zapytała jak wygląda sprawa z dostępem do protokółów, odczytała swoja interpelację złożona 
w tej sprawie w miesiącu lutym oraz odpowiedź jaką otrzymała.  
Przewodnicząca Mariola Plichta odniosła się do wypowiedzi radnej, pytając czy miała możliwość zapoznania się z 
protokołem. Radna stwierdziła, że miała możliwość zapoznania się w czasie wyznaczonym, po ostatniej sesji około 1,5 
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godziny. Stwierdziła także, że wie jakie radny ma prawa jeśli chodzi o wgląd do protokołów  a także do dokumentów.  
Przewodnicząca w odpowiedzi poinformowała  Radną Marię Gałązka ,że mowa jest o przyjęciu protokołu z ostatniej 
sesji a nie o  protokole z komisji.   
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem protokołu  z ostatniej sesji. 
Głosowanie jawne: 
       Głosowało  - 15 radnych; 
                  „za” – 14 radnych. 
         „przeciw” – 0 radnych 
„wstrzymał się „- 1 radnych (M.Gałazka) 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 
 
 
 
Dot.pkt.5 . podjecie uchwał w sprawie:  
 
Przewodnicząca poinformowała że wszystkie uchwały szczegółowo zostały omówione na posiedzeniu komisji  i nie ma 
powodu omawiania ich ponownie z uwagi na to ,że nie ma na sesji sołtysów i mieszkańców a Radni sa zapoznani. 
 
 
4a- zmiana budżetu…  
 

Skarbnik Anna Łuciuk-  poinformowała, że zmiany dotyczą zmniejszeń lub zwiększeń dotacji na skutek tego, że 
uchwalony został budżet państwa a po jego uchwaleniu otrzymujemy kwoty ostateczne subwencji i dotacji. Wszystko 
jest opisane szczegółowo w uzasadnieniu. Poinformowała, że nasz budżet po zmianach jeśli chodzi o dochody będzie 
wynosił 25.554.601,35 zł w tym: dochody bieżące - 24.143.125,48 zł, dochody majątkowe - 1.411.475,87 zł. 
Natomiast wydatki przedstawiają się następująco Wydatki  -  25.354.601,35 zł, w tym : wydatki bieżące  -  
23.637.908,79 zł, wydatki majątkowe -  1.716.692,56 zł. Nadwyżka budżetu bez zmian 200.000 zł.  

 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  poprosiła komisje o opinie w  sprawie uchwały : 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję.  
 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
 Głosowanie jawne: 
              Głosowało - 15 radnych; 
                        „za” - 15 radnych 
                „Przeciw”-   0 radnych 
       „ wstrzymał się” - 0 radnych  
        „nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
 
4b-  przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 
Kozłowo, gmina Sorkwity. .. 
 
Maria Rolczyńska- poinformowała krótko ,że właściciel działki nr 56 wystąpił z wnioskiem o zmianę  mpzp z uwagi 
na zmianę klasyfikacji. Po sporządzeniu planu jest możliwość przeznaczenia tej działki na cele budowlane. Właściciel 
zobowiązał się na pokrycie kosztów zmiany planu.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w  sprawie uchwały : 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
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Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji, 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały . 
 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 15 radnych; 
                 „za” - 15 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
 
4c- wyrażenia zgody na sprzedaż zabudowanej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sorkwity oraz 
określenie wysokości bonifikaty od ustalonej ceny sprzedaży.  
 
 
Maria Rolczyńska przedstawiła po krótce, że uchwała dotyczy nieruchomości na ul. Plażowej. Najemcy wyrazili 
zgodę na nabycie lokali proponujemy bonifikatę 50 % od ustalonej ceny przez rzeczoznawcę.   
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  poprosiła komisje o opinie w  sprawie uchwały: 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję: 
  
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadził głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
        Głosowało - 15  radnych; 
                  „za” – 15  radnych. 
             „przeciw”- 0 radnych 
  „wstrzymał się” - 0  radnych 
  „nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta.  
 
 

4d- zmiany uchwały nr IX/64/2019 Rady Gminy Sorkwity z dnia 28 czerwca 2019r w sprawie wyrażenia zgody 
na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu w obrębie Zyndaki.  
Maria Rolczyńska wyjaśniła, że zmiana zapisu uchwały podyktowana została koniecznością dostosowania treści 
uchwały z dokumentacją projektową oraz operatem szacunkowym poprzez usunięcie omyłki pisarskiej w zakresie 
długości przyłącza kablowego, zmiana z dł. 13m na 64m.    

 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  poprosiła komisje o opinie w  sprawie uchwały: 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
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Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 15 radnych; 
                 „za” - 15 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
 
 
4e-  zmiany uchwały nr IX/65/2019 Rady Gminy Sorkwity z dnia 28 czerwca 2019r w sprawie wyrażenia zgody 
na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu w obrębie Zyndaki. 
 
Maria Rolczyńska wyjaśniła ,ze podobnie jak w poprzedniej uchwale zmiana zapisu uchwały podyktowana została 
koniecznością dostosowania treści uchwały z dokumentacją projektową oraz operatem szacunkowym poprzez usunięcie 
omyłki pisarskiej w zakresie długości przyłącza kablowego, zmiana z dł. 13m na 5m.    

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta :Proszę o opinie komisji w tej sprawie : 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 15 radnych; 
                 „za” - 15 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
4f- wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu w obrębie Rybno. 
 
Maria Rolczyńska- wyjaśniła ,że z wnioskiem wystąpiła Energia Operator potrzebą podjęcia uchwały jest 
ustanowienie służebności przesyłu na działce oznaczonej nr 171 obręb Rybno, będącej własnością Gminy Sorkwity w 
celu wybudowania  i modernizacji urządzeń elektroenergetycznych w postaci elektroenergetycznego przyłącza 
kablowego 0,4 kV o łącznej długości 42 m. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta :Proszę o opinie komisji w tej sprawie : 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 15 radnych; 
                 „za” - 15 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
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4g- zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 
 
Maria Rolczyńska-  wyjaśniła ,że w związku z otrzymaniem dofinansowania na remont ul. Ogrodowej w miejscowości 
Warpuny jednym z warunków otrzymania dotacji  jest zmiana kategorii drogi z remontowanej na drogę publiczną. 
Uchwała została uzgodniona z Zarządom Powiatu Mrągowskiego , gdyż taki był wymóg. Opinia była pozytywna.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta :Proszę o opinie komisji w tej sprawie : 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 15 radnych; 
                 „za” - 15 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
4h- Przyjęcia do realizacji projektu: Rodzina Razem!, opracowanego w ramach... 
 
Kierownik GOPS Dorota Długozima- Cyba- wyjaśniła ,że podjęcie uchwały jest niezbędne do realizacji projektu 
opracowanego przez GOPS Sorkwity. Realizacja projektu przyczyni się poprawie funkcjonowania rodzin, jednocześnie 
wzrośnie jakość opieki i wychowania dzieci w środowisku rodzinnym, co będzie związane z zapobieganiem 
umieszczaniu dzieci w pieczy zastępczej.  
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta :Proszę o opinie komisji w tej sprawie : 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 15 radnych; 
                 „za” - 15 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych  
 
Uchwała została podjęta. 
 
4i- ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia... 
 
Kierownik GOPS Dorota Długozima- wyjaśniła ,że w związku ze zmiana ustaw o pomocy społecznej i ochronie 
zdrowia psychicznego wprowadziła konieczność ustalenia odpłatności za pobyt osób bezdomnych w ośrodkach 
wsparcia. Uchwała została przygotowana zgodnie z załącznikiem w którym wskazane zostały kwoty.  
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta :Proszę o opinie komisji w tej sprawie : 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję: 
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Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 15 radnych; 
                 „za” - 14 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 1 radnych(M.Gałązka) 
 
Uchwała została podjęta. 
 
 
 Przed zakończeniem sesji Wójt Józef Maciejewski  złożył informacje dotyczącą działań podjętych przez samorząd oraz 
inne instytucje i osoby w związku z panującą epidemią Covid-19 na terenie Gminy Sorkwity.  
 
 
Dot.pkt 5 Zamknięcie Sesji. 
 
Przewodnicząca  Rady Gminy Mariola Plichta  zamykam XVII Sesję Rady Gminy Sorkwity. 
 
  Protokół sporządziła:                                                                                                     Przewodnicząca Rady Gminy  
Magdalena  Krawczyk                                                                                                                         Mariola Plichta 


